
Dobrý den, 

 
na vašich stránkách jsem narazil na dokument z roku 2017, ve kterém jste vznesli dotaz na 

ministra zemědělství ohledně vodovodního potrubí vedoucího ze studny. 
 
Odkaz na dokument: https://www.ochrance.cz/uploads- import/ESO/7192-15-MST-

23_sankce.pdf 
 

Nepodařilo se mi již dohledat následné vyjádření ze strany ministra a proto jsem se chtěl 
zeptat, zda by bylo možné jej případně poskytnout? Řešíme nyní obdobný problém a 
stanovisko by nás velmi zajímalo. 

 
Děkuji a přeji hezký den, 
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